
Mestna delegacija v KS Stožice
Pogovor o delu in težavah krajevne osnovne
organizacije ZSMS

I V Aisu med 17 soptembrom in
K oMotatom )c posebna dBlovna
Mcupma mcatn« konference ZSMS
bubljana ob>skala po tri osnovne
fOfganlzacije ZSMS v vsaki Ijudljan-
ttki obfilni. Nam«n teh obttkovja bll
iftrBpltev osnovnih organizadl v
vsebinskem in akcijskem smislu,
ugotavljanja stanja organlziranosti
osnovnih orgamzacij tn njihove po-
vuanosti z orugimi samoupravni-
mi strukturamf in druJ>b«nopoiiti£-
nlml organtzacljami, obravnava
gtavnih nalog mladina. preverjanje
In krepitev izobraiovanja in uspo-
sabljanja mladlh za uspesnp delo-
vanje Zmze mladine.

Tako je deiovna skupina 19 sep-
tombra skupaj $ predstavniki ob-
6inske konierence ZSMS BeJigrad
obiskala osnovno organizactjo
ZSMS Sto2ice Sestanka so se ude-
iBzili tud! predstavnikl vseh drugih
dru2benopolitl£nlh organlzaclj KS
Stožice.

Sestsnek je začel sekretar 00
ZSMS Stožice Dare Slovenc s po-
ročitom o delovan)u oanovne orga-
ntzaclje Po poročilu se Je počasi
razvi! sprošfion razgovor. v katerem
so udaleienci pregledati vrsto žgo>
fiih tem Predstavnlke MKja najprej
zanimalo. kako je steklo delo mla-
dlne po delltvi bivSaga Posavja na
manjSe krajevne akupnosti. Ob
ugosovitvl, da js stožiska organiza-
cija med najaktivneJSimi, je pred-
siavniks MK zanimalo, Ce je to ne*
mara posladica tega, da je bil v
Stožlcah ie pred delitvijo sedež K5
\n mfadinske orgsnizacije Predse-
dnik in sekretar stoiiSke organiza-
ci|e sta razložiia, da 90 prsjsnJB
vodstvo po delitvi popolnoma raz-
pustili in da je sedanje vodstvo no-
vo. Doseiena aklivnoat pa je pred-
vsem plod 0'gamziranega defa z
miadimr, ki komaf vstopajo v mla-
dinsko organizacijo, torej pred-
vsem 2 osnovnosolsko mladino.
Tafco skusajo zapolnitl preznino. ki

je nastala zaradl nedelavnosti
prejSnjo oTgatMzacije. Ptl t»m so
poudarili tudl velikovlogo, kijo ima
pri vključevanju mladih v delo or-
ganizacije mladinska pohodna
enota MaHJa Udvanc kt deluje pri
tej osnovm organizaciji.

Udeleženci so se nato dotaknili
težav pri vkljufievanju mladine v
krsjevno samoupravo. Ugotovili so,
da mladina se vedno nl dovolj
vključena Glavni razlog za to pa je
predvsem v pomanjkanju kadrov v
sami mladinski organizacijt, pa tudi
v delegatskem gradivu. saj so mfa-
dinci, po basedah sekretarja S'o-
venca. amaterji, in največkrat nl-
majo £asa za vse obveznosti.

Pri obravnavi nafiina priprave
programa de!a osnovne organiza-
cije ZSMS se je pokazalo. da do
sedaj ni bllo dovolj povezanostl
med obfiinsko konferenco in
osnovnimi organizacijami zveze
mladine Ob lem )e sekretar OK
ZSMS Be2igrad Domen Novak de-
jal, da so iudi na občinski konfe-
renci to že ugotoviii \n da so se
prav zaradi tega odločiti za nov na-
Cln sodelovanja z osnovnimi orga-

mzacijami. Po tem nacrtu bi nasli
skupno poi pri re&evanju proble-
mov tako, da bi mladinc, ki so na
občinski konferenci zaposleni na
določenem področju, prlskofili na
pomot osnovnim organizacijam.

Udeleženci razgovora 30 pohva-
liii sodelovanje med sloŽ<Sko orga-
nizacijo In mladinsko organizacljo
v delovnl organizaciji Agroobnova
!er poudarll! da je treba tako sode-
lovanje razvljali 4e naprej. tudi z
drugimi osnovnimi organizacijami.
Na koncu so Se sklenili, da bo po-
trebno roSevanje prostcskih in fi-
nanfiiiih težav organizacije, vkljufii-
II v srednjeročne plane KS. Po-
membna naloga mladine pa bo tudi
Drganizirarije različnih oblik mfa-
dinskega prostovoljnega dela. koi
30 lokalne mladinskedetovneakci-
je v KS. ureditev cest, zelenic in
podobno. Sestanek jezaključil Vlk-
tor Lavrenčič z mestne konference
2SMS. kt )& de}al. da je zadovoJjen s
srefianjem in poudani da je lahko
samokritika velika vspodbuda za
nadaljnje delo.

SAŠO JANKOVIČ


